

Copyright

Terms and Conditions

All photographs, text, logos, images, marks, audio, video, documentation, and any other content included in the Indigenous Sport Heroes Education Experience are the property of Canada's Sports Hall of Fame (CSHoF), and /or the designated institutions listed in the Credits section of the online exhibit. The partner museums, organizations and individuals for this online exhibit include: Alamy Stock Photos, Alberta Sports Hall of Fame and Museum, Aboriginal Peoples Television Network (APTN), Arctic Winter Games (AWG), Archives of Manitoba, Brantford and Area Sports Hall of Recognition, British Columbia Sports Hall of Fame and Museum, Canada Soccer Hall of Fame, Canadian Lacrosse Hall of Fame, Canadian Olympic Committee, Canadian Press Images, Canadian Sport Centre Manitoba, City of Edmonton Archives, Edmonton Police Service, Getty Images, Hamilton Sports Hall of Fame, Hockey Hall of Fame and Museum, International Olympic Committee, Library and Archives Canada, Manitoba World War One Museum, Manitoba Sports Hall of Fame, Nanaimo Museum, North American Indigenous Games (NAIG), Northwest Territories Archives, National Soccer Hall of Fame, Office of the Governor General of Canada, Ontario Lacrosse Hall of Fame, Penetanguishene Sports Hall of Fame, Provincial Archives of Alberta, Provincial Archives of BC, Provincial Archives of Saskatchewan, Royal Alberta Museum, Royal BC Museum, Saskatchewan Sports Hall of Fame, Six Nations of the Grand River Parks and Recreation Department, Soccer Hall of Fame of BC and Heritage Archives, The Military Museums, Veterans Affairs Canada, City of Winnipeg, City Clerk's Department, Archives & Records Control Branch, and UBC Thunderbirds. All contents and partners are protected by Canadian and international copyright laws. CSHoF and the partner museums, organizations and individuals strictly forbid the reproduction of any content in this online exhibit without prior written consent by CSHoF and the partner museums, organizations and individuals, which may be granted or withheld at the sole discretion of CSHoF and the partner museum, organizations, and individuals.

Third Party Materials

Canada's Sports Hall of Fame has taken all reasonable efforts to ensure that materials, for which copyright belongs to others and are reproduced in the Indigenous Sport Heroes Educational Experience, have received full consent of the copyright owners. Canada's Sports Hall of Fame does not warrant that the use of materials displayed in this online exhibit will not infringe the rights of third parties. The content may not be used in any form, copied or downloaded without prior permission from the third party.

Links

Canada's Sports Hall of Fame welcomes other institutions and individuals to create a link to the homepage of the Indigenous Sport Heroes Education Experience - www.indigenousheroes.ca - as a normal link. The content found within the online exhibit may not be reproduced externally on another webpage or by means of an inline link. If you wish to create a link to a specific page within the site, you must obtain prior written consent from CSHoF after describing the proposed context in which you plan to use the inline link.

Links to External Sites

Canada's Sports Hall of Fame's Indigenous Sport Heroes Education Experience also carries a number of third party/external links on its website. This is meant to provide additional resources and convenience to the users of the site. Canada's Sports Hall of Fame neither condones nor endorses the information found on these sites and does not accept any responsibility or liability for the content found therein. It should be noted that the links provided are not an exhaustive list and that some of the language is neither reflective of terminology used by Canada's Sports Hall of Fame nor Indigenous Peoples in Canada.

General Terms and Conditions for Collection of Personal Information

Personal information is collected by Canada's Sports Hall of Fame (CSHoF) through this Indigenous Sport Heroes Educational Experience only in the event it is willingly provided. If provided, the personal information that is retained will only be used internally and will not be shared with any third parties, affiliates or other organizations for material or marketing purposes and will remain in the possession of CSHoF. The web server of CSHoF automatically records the IP addresses of all visitors to www.indigenousheroes.ca. This does not provide CSHoF with any information that would personally identify a user and is meant for analytical purposes only. The information recorded by CSHoF allows CSHoF to aggregate data to better view how visitors are using the Indigenous Sport Heroes Educational Experience in regard to database maintenance, network operations and content management. CSHoF will only track further information (e.g. email address) should a visitor choose to email CSHoF directly.

Trademarks

There are a number trademarks and logos on www.indigenousheroes.ca, including, but not limited to, the trademark of Canada's Sports Hall of Fame. The trademarks of other affiliate institutions may also be featured on the website. The trademark of CSHoF and any other organization found on the site belongs to the respective organization and may not be used without prior written consent, which may or may not be granted at the sole discretion of the organization. Any use of CSHoF or any third party trademarks without consent is expressly prohibited.

Cookies

A cookie is a piece of data technology that is stored in a computer's hard drive. A cookie will store information about user browsing practices and it will provide CSHoF with information as to how users interact with the Indigenous Sport Heroes Education Experience website. Some of the exhibit pages may use cookies; however the use of cookies is not mandatory to utilize the online exhibit. Most browsers have settings that can detect cookies, users can adjust the preferences that would otherwise have been detected. Information collected via cookies will not be disclosed; there is no information in a cookie that could identify a user personally.

Privacy Policy

Canada's Sports Hall of Fame is committed to protecting the privacy of all visitors. When visiting the Indigenous Sport Heroes Education Experience, users do not have to provide any personal information to Canada's Sports Hall of Fame. Canada's Sports Hall of Fame complies with the Privacy Act of Canada. By using the Indigenous Sport Heroes Education Experience, users are agreeing to the terms and conditions of this privacy policy. This privacy policy applies only to the Indigenous Sport Heroes Education Experience. Please check this page periodically for any changes that are made to this page. Contact CSHoF directly with any questions, concerns or suggestions in regards to this privacy policy statement: info@CSHoF.ca

Changes in CSHoF's Privacy Policy

Canada's Sports Hall of Fame reserves the right to alter or modify this policy at any time without notification. It is also CSHoF's right to disclose any personal information if at any time there should be an infringement of rights toward the CSHoF property or to its users, sponsors or commercial partners. CSHoF will also provide information to the authorities should there be any unlawful misuse of the Indigenous Sport Heroes Education Experience. The Indigenous Sport Heroes Education Experience is linked to a number of different sites on the World Wide Web. CSHoF is not responsible for the information, privacy policies or content displayed within those sites.

Effective Date: August 9, 2021

Propriété intellectuelle

Conditions

Les photos, les textes, les logos, les images, les marques, le contenu audio et vidéo, la documentation et tout autre contenu faisant partie de Héros sportifs autochtones : une expérience éducative appartiennent au Panthéon des sports canadiens (Panthéon) et (ou) aux institutions désignées et mentionnées dans la section des partenaires de l'exposition en ligne. Les musées, organismes et individus qui sont partenaires de cette exposition en ligne sont les suivants : Aboriginal Peoples Television Network (APTN), Alamy Stock Photos, Anciens Combattants Canada, Archives de la ville d'Edmonton, Archives des Territoires du Nord-Ouest , Archives du Manitoba , Archives provinciales de l'Alberta, Archives provinciales de la C.-B., Archives provinciales de la Saskatchewan, Bibliothèques et Archives Canada, Brantford and Area Sports Hall of Recognition, Bureau du Gouverneur général du Canada, Centre canadien du sport Manitoba, Comité international olympique, Comité olympique canadien, Département des parcs et des loisirs des Six Nations de la rivière Grand, Getty Images, Images de la Presse canadienne, Jeux autochtones de l'Amérique du Nord (JAAN), Jeux d'hiver de l'Arctique (JHA), Musée de la Première Guerre mondiale du Manitoba, Musée de Nanaimo, Musée royal de l'Alberta, Musée royal de la C.-B., Service de police de la ville d'Edmonton, Temple de la renommée de crosse de l'Ontario, Temple de la renommée de crosse du Canada, Temple de la renommée de Soccer Canada, Temple de la renommée de soccer de la C.-B. et archives patrimoniales, Temple de la renommée des sports de Hamilton, Temple de la renommée des sports de la Saskatchewan, Temple de la renommée des sports de Penetanguishene, Temple de la renommée des sports du Manitoba, Temple de la renommée et musée des sports de l'Alberta, Temple de la renommée et musée des sports de la Colombie-Britannique, Temple de la renommée et musée du hockey, Temple de la renommée national de soccer, The Military Museums, Thunderbirds de l'Université de la Colombie-Britannique, Ville de Winnipeg, Greffe de la ville, Division des archives et registre de contrôle. Tous les contenus et les partenaires sont sous la protection des lois canadiennes et internationales sur le droit d'auteur. Le Panthéon et les musées, organismes et individus partenaires interdisent formellement la reproduction de tout contenu de cette exposition en ligne sans l'obtention préalable d'un consentement par écrit du Panthéon et des musées, organismes et individus partenaires, consentement qui peut être accordé ou refusé à l'entière discrétion du Panthéon, des musées, organismes et individus partenaires.

Contenus émanant de tierces parties

Le Panthéon des sports canadiens a fait tous les efforts raisonnables pour obtenir la permission des auteurs avant de reproduire des contenus appartenant à de tierces

parties dans Héros sportifs autochtones : une expérience éducative. Le Panthéon des sports canadiens ne garantit pas que l'utilisation de contenus présentés dans cette exposition en ligne ne portera pas atteinte aux droits de tierces parties. Le contenu en question ne peut pas être utilisé de quelque façon, copié ou téléchargé sans la permission préalable de la tierce partie.

Liens

Le Panthéon des sports canadiens invite d'autres institutions et individus à créer un lien vers la page d'accueil de Héros sportifs autochtones : une expérience éducative – <https://indigenousheroes.ca/fr/> – pour l'ajouter à leur page web comme lien régulier externe. Le contenu de cette exposition en ligne ne peut être reproduit sur une page web externe ou avec l'aide d'un lien interne. Si vous souhaitez créer un lien vers une page spécifique de notre site, vous devez tout d'abord obtenir le consentement par écrit du Panthéon après avoir décrit le contexte dans lequel vous planifiez faire l'utilisation de ce lien interne.

Liens aux sites externes

Le site web de Héros sportifs autochtones : une expérience éducative du Panthéon des sports canadiens comprend aussi plusieurs liens vers des sites externes ou des sites appartenant à de tierces parties. Ces liens permettent de fournir d'autres ressources aux utilisateurs du site et de faciliter leur expérience de navigation. Le Panthéon des sports canadiens n'approuve ni ne cautionne l'information qui se trouve sur ces sites et n'est pas responsable de leur contenu. Il est à noter que les liens fournis ne constituent pas une liste exhaustive et que certains mots ne reflètent pas la terminologie employée par le Panthéon des sports canadiens ou par les populations autochtones du Canada.

Conditions générales pour la collecte de renseignements personnels

Le Panthéon des sports canadiens (Panthéon) recueille des renseignements personnels par l'entremise de Héros sportifs autochtones : une expérience éducative seulement lorsque cette information est fournie volontairement. L'information qui est fournie est conservée pour usage interne seulement; elle demeure en possession du Panthéon et ne sera pas partagée avec des tierces parties, des organismes affiliés ou d'autres organismes à des fins matérielles, commerciales ou de marketing. Le serveur du Panthéon enregistre automatiquement les adresses IP de tous les visiteurs du site www.indigenousheroes.ca. Cela est fait à des fins purement analytiques et ne fournit aucune information au Panthéon qui permettrait de connaître l'identité personnelle d'un utilisateur. L'information enregistrée par le Panthéon permet au Panthéon d'agréger les données pour mieux comprendre comment les utilisateurs interagissent avec le site Héros sportifs autochtones : une expérience éducative. Cela informe l'entretien des bases de données, l'exploitation du réseau et la gestion du contenu. Le Panthéon

n'enregistrera des données supplémentaires (p. ex. les adresses courriel) que si un visiteur choisit de communiquer directement avec le Panthéon par courriel.

Marques

Le site www.indigenousheroes.ca contient plusieurs marques et logos, y compris, mais pas exclusivement, la marque du Panthéon des sports canadiens. Les marques d'institutions et organismes affiliés pourraient également être représentées sur le site web. Les marques du Panthéon et de tout autre organisme se trouvant sur le site appartiennent à leurs organismes respectifs et ne peuvent être utilisées sans autorisation écrite, laquelle peut être donnée ou non, à la discrétion de l'organisme en question. Il est strictement interdit d'utiliser les marques du Panthéon ou de toute autre tierce partie sans leur consentement.

Témoins de connexion (cookies)

Un témoin de connexion (cookie) est un fichier de données technologiques stocké dans le disque dur d'un ordinateur. Le témoin de connexion emmagasine de l'information sur les habitudes de navigation d'un utilisateur et fournira au Panthéon de l'information sur la façon dont les utilisateurs interagissent avec le site web Héros sportifs autochtones : une expérience éducative. Certaines des pages de l'exposition utiliseront des témoins de connexion. Cependant, il n'est pas obligatoire d'autoriser ces témoins pour visionner l'exposition en ligne. La plupart des navigateurs Internet possèdent des réglages permettant d'identifier les témoins et les utilisateurs peuvent donc ajuster leurs préférences. L'information recueillie par l'entremise de témoins de navigation ne sera pas divulguée. Il est impossible d'identifier un utilisateur à partir de l'information contenue dans un témoin de navigation.

Politique de confidentialité

Le Panthéon des sports canadiens s'engage à protéger la confidentialité de tous ses visiteurs. Lorsqu'ils visitent Héros sportifs autochtones : une expérience éducative, les utilisateurs n'ont pas à fournir de renseignements personnels au Panthéon des sports canadiens. Le Panthéon des sports canadiens respecte la Loi sur la protection des renseignements personnels du Canada. Lorsqu'ils consultent Héros sportifs autochtones : une expérience éducative, les utilisateurs acceptent les modalités de cette politique de confidentialité. Cette politique de confidentialité s'applique seulement à Héros sportifs autochtones : une expérience éducative. Veuillez consulter cette page pour connaître tout changement qui pourrait y être apporté à l'avenir. Si vous avez des questions, préoccupations ou suggestions au sujet de cet énoncé de notre politique de confidentialité, veuillez communiquer avec le Panthéon à info@CSHoF.ca

Changements à la politique de confidentialité du Panthéon

Le Panthéon des sports canadiens se réserve le droit d'altérer ou de modifier cette politique à tout moment et sans préavis. Il est également du droit du Panthéon de divulguer toute information personnelle en cas d'atteinte aux droits du Panthéon, de sa propriété et de ses utilisateurs, commanditaires ou partenaires commerciaux. Le Panthéon fournira également des renseignements aux autorités compétentes si la publication Héros sportifs autochtones : une expérience éducative est utilisée de manière contraire à la loi. Le site web Héros sportifs autochtones : une expérience éducative fournit des liens vers différents sites disponibles sur Internet. Le Panthéon n'est pas responsable de l'information, des politiques de confidentialité ou du contenu disponibles sur ces sites. Date d'entrée en vigueur : 9 août 2021.